
Preziosi potwierdza koniec nieudanych negocjacji
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Jeszcze w sobotę wydawało się, iż są duże szanse na wymianę Marco

Borriello na Alberto Gilardino. Wczoraj sytuacja zmieniła się niemal o 180

stopni. Dziś wiemy już, że praktycznie nie ma szans na taką transakcję.

Potwierdził to w wywiadzie dla TeleRadioStereo sam Enrico Preziosi.

 

- Fakt, że negocjacje zostały zablokowane nie ma wpływu na nasze relacje. Decyzja

została podjęta obustronnie, gdyż nie było cyfr, aby uzasadnić transakcję. Różnica w

wynagrodzeniu Borriello to nie jest kilka milionów. Wciąż jesteśmy Genoą.

Zaczynamy zgrupowanie, Alberto zostaje.

 

To ostatnie słowo na temat wymiany Borriello-Gilardino?

- Powiem, nigdy nie mów nigdy, jednak nie pomylę się, mówiąc, że operacja

definitywnie zgasła.

Kucka i transfery Romy?

- Sądzę, że Kucka bardzo podobał się Baldiniemu. Przybył trener, który bardzo mi

się podoba, potrzeba czasu. Nie jest łatwo kupować, zawsze jest się pod lupą, mogę

jedynie powiedzieć, że jest niewielu tak dobrych dyrektorów sportowych jak

Sabatini.
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